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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Mikael Damberg (S)

2019/20:591 Åtgärder mot vattenbrist

Nästan var fjärde kommun som har svarat på en enkät från Ekot upplever att 
problemen med vattenbrist blivit större. Det är kommunerna som har 
huvudansvaret för den allmänna dricksvattenförsörjningen, och kostnader för 
dricksvatten finansieras genom va-taxan.

Ministern har i en tidigare interpellationsdebatt anfört att regeringen har 
vidtagit andra åtgärder för att stödja ansvariga aktörer i arbetet med att säkra 
vattenförsörjningen, bland annat genom att tillföra medel.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Mikael Damberg:

 

Hur säkerställer statsrådet vad pengarna går till och om åtgärderna leder till 
resultat? 

………………………………………

Alexandra Anstrell (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2019-12-06
Besvaras senast
2019-12-18 kl. 12.00


